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امام جمعه تبریز:

انتخابات به عنوان جدیترین و پرشورترین صحنههای مشارکت عمومی باشد

امام جمعه تبریز گفت: باید فضای کشور و استان فضای علاقمندی و شوق باشد و مردم بدانند که قرار است کار بزرگی را

انجام دهند، افزود: باید فضا را به گونهای آماده کرد تا صحنه خورد.

امام جمعه تبریز گفت: باید فضای کشور و استان فضای علاقمندی و شوق باشد و مردم بدانند که قرار است کار بزرگی را انجام
دهند، افزود: باید فضا را به گونه ای آماده کرد تا صحنه خورد.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمسلمین سید محمدعلی آل هاشم در خطبه های نماز جمعه این هفته تبریز اظهار کرد:
خوشبختانه با تمام اتفاقات اخیر می بینیم که به فضل الهی و با اراده ملت انتخابات پرشوری خواهیم داشت؛ یکی از نکات مهمی

که دستگاه های تبلیغی و رسانه ای و مجموعه های مردمی باید انجام دهند، فضاسازی انتخاباتی است.

وی با بیان اینکه باید فضای کشور و استان فضای علاقمندی و شوق باشد و مردم بدانند که قرار است کار بزرگی را انجام دهند،
افزود: باید فضا را به گونه ای آماده کرد تا صحنه خورد.

وی ادامه داد: انتخابات سنگر اقتدار کشور است و حضور مردم در پای صندوق های رأی مصونیت برای کشور در برابر تهدیدات
است که فرصت سازی خوبی در پیش روی کشور قرار می دهد.

امام جمعه تبریز متذکر شد: هر کسی به نظام اسلامی اعتقاد دارد، باید شرکت در انتخابات را وظیفه خود بداند.

وی با اشاره به فرارسیدن ایام الله دهه فجر گفت: این هفته سالروز بعثت پیامبراکرم (ص) را داریم که تقارن با چشن های انقلاب
دارد، این انقلاب را می توان به انقلاب پیامبر اکرم تشبیه کرد که با بعثت پیامبر مردمی را که از لحاظ تمدن در پست ترین شرایط

بودند نجات داد و دقیقاً در انقلاب نیز همین اتفاق افتاد.

خطیب نماز جمعه تبریز توضیح داد: ایران در دوران ستمشاهی حیاط خلوت آمریکا بود به طوری که منابع و معادن ما را به کمترین
قیمت می فروختند و به جای آن می گفتند به شما سلاح می دهیم یعنی فکرش را بکنید به جای تمام پول نقد به چند برابر
قیمت سلاح می فروختند؛ خیلی عجیب بود شاید در عالم انسانیت حماقتی از این بدتر نباشد اینکه سرمایه خودش را بدهد و

شمشیر بگیرد و برادر خودش را به دستور دشمن بکشد و حتی منت هم قبول کند.

وی گفت: ملت ایران در ستمشاهی چنین ذلت هایی را تحمل می کردند؛ آن زمان سربازان ایرانی باید به عمان می رفتند تا
کشته بدهند و سلاح های استکبار را مصرف کنند؛ اینکه چه ارتباطی داشت تا از ایران بروید با آنها بجنگید را نمی توان درک کرد

زیرا دستور ارباب پهلوی یعنی آمریکا بود.

امام جمعه تبریز با بیان اینکه آمریکا می گفت ما نفت را از شما می خریم و به جایش فانتوم می دهیم، گفت: اما امروز وضعیت ما
چگونه است؟ مشکل ترین و حساس ترین مسائل منطقه بدون مشارکت ایران حل نمی شود.

وی اذعان داشت: انقلاب اسلامی نوعی بعثت بود و خداوند گویی مستقیم بعثت را با اندیشه و فداکاری امام راحل پررنگ تر کرد،
حالا کشوری که در تحریم جهانی است، اما سیمای یک کشور تحریم شده را ندارد، ملتی که در برابر همه چیز ایستاده باز هم

روی پای خود ایستاده است و به غرب و استکبار تکیه نداده است.

نماینده ولی فقیه در استان به بازدید رهبر معظم انقلاب از نمایشگاه توانمندی های داخلی اشاره کرد و گفت: البته ایشان عدم
اطلاع رسانی درست از این دستاوردها را مطرح کردند زیرا این پیشرفت ها به درستی و به موقع بیان نشده و زبان ما الکن است

و در این موضوع کم تحرک هستیم و ملت باید بدانند در چه کارهایی ما فهرست بلندی داریم که هنوز روایت نکرده ایم.

وی با درخواست از استاندار آذربایجان شرقی و شهردار تبریز گفت: مساله فاز دوم خاوران را حل کنید؛ قوه قضائیه، استانداری
آذربایجان شرقی و شهردار تبریز دست در دست هم دهند این مشکل فاز دوم خاوران را حل کنند.

نماینده ولی فقیه در استان خاطرنشان کرد: از کانون بازنشستگان بازدیدی کردم؛ مشکلات زیادی داشتند و مطرح کردند حقیقتاً
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هم بعضی مشکلات مثل بیماری باعث تأسف و تأثر بود؛ این عزیزان ۳۰ سال جان خود را برای پیشرفت صرف کردند تا بعد از
بازنشستگی در رفاه باشند اما اجرای دقیق متناسب سازی در حق بازنشستگان و پرداخت همچنان بدون حل شدن مانده کردند.

وی ادامه داد: رهبر معظم انقلاب فرموده اندکه اگر می خواهید در دستگاه شما خوب کار انجام شود راهش این است به
بازنشسته ای که دیگر برای شما کاری نمی کند ارج دهید؛ مساله مستمری بگیران و بازنشستگان مهم است و قانون کار باید

هزینه های را برای بازنشستگی تأمین کند.

خطیب نماز جمعه تبریز با قدردانی از مردم مراغه نیز گفت: بنده این هفته به دعوت امام جمعه مراغه، در تشییع پیکر آیت الله
ارومیان (پدر سه شهید) حاضر شدم و شگفت زده شدم چرا که مردم با حداکثر جمعیت در این مراسم حضور داشتند که جای

تشکر از این مردم غیرتمند و شریف مراغه دارم.

وی بیان داشت: در دو هفته گذشته برنامه ها و دیدارهایی با نومکلف های دانش آموز دختر داشتم که همه شون دهه نودی
بودند و اولین نماز خود را در همین مصلا خواندند؛ از مدیرکل آموزش و پرورش استان و رؤسای نواحی تشکر ویژه دارم.

امام جمعه تبریز به دیدار از معتکفین دهه هشتادی نیز اشاره کرد و گفت: من نسل فعلی را برخلاف نگرانی ها و تردیدهای برخی
، نسلی باهوش و باسواد و مؤمن و پرنشاط دیدم؛ نسلی که اطلاعات علمی، عمومی و &hellip;خوبی دارند و با آیات و احادیث

آشنا هستند.

وی موفقیت های تیم ملی را هم مورد اشاره قرار داد و گفت: امید است در مراحل دیگر نیز امتیازات خوبی را برای ایران به دست
بیاورند.
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